

Date: 5/7/2020

التاريخ: 2020/7/5م



Ministry of Transport awards Tender No. 7/2019/GTB Dualization of Adam Thumrait Road Project (Part 4) to Galfar for a Value of OMR 115 million.

وزارة النقل تسند المناقصة رقم 7 / 2019 / GTB " مشروع ازدواجية طريق آدم - ثمريت طريق ( الجزء 4 ) بقيمة 115 مليون ريال عماني

We are pleased to inform our esteemed shareholders that within the Company's relentless endeavors for obtainment of new projects in roads and bridges sector and enhancement of income, the Ministry of Transport has awarded to Galfar the Contract no. MTC / TCD / T / 4172/301/2020 dtd 02 / 07 / 2020 for "Construction of Dualization of Adam / Thumrait Road Project (Part 4) for the length of 135 kms".

يسرنا أن نخطر مساهمينا الكرام ضمن مساعي الشركة الحديثة للحصول على مشاريع جديدة في قطاع الطرق والجسور وتعزيز الدخل ، فقد أسندت وزارة النقل لجلفار العقد رقم MTC / TCD / T / 4172/301/2020 المؤرخ 2020/7/2م لـ " تشييد ازدواجية طريق آدم - ثمريت ( الجزء 4 ) بطول 135 كيلومتر.

Date of Award of Contract: - 02 /07 / 2020

Approximate value of the contract: OMR 115 Million

The completion period of the works of the Contract: Three years in addition to three months for mobilization.

تاريخ إسناد العقد: 2020/7/2م  
القيمة التقريبية للعقد: 115 مليون ريال عماني  
مدة تنفيذ أعمال العقد: ثلاثة سنوات بالإضافة إلى ثلاثة شهور للتجهيزات الأولية

We expect this contract to be important in underpinning the company's revenues and in boosting its capabilities in such projects.

نتوقع أن يكون هذا العقد مهم في رفق إيرادات الشركة وتعزيز قدراتها في هذا النوع من المشاريع.

Dr. Hamoud Rashid Ali Al Tobi  
Chief Executive Officer

د. حمود بن راشد التوبي  
الرئيس التنفيذي

